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Fællesbestyrelsesmøde 
Dato: 07.10.2024 

 

Sted: Afd. PT 

 

Mødeleder: Ove 

Referent: Ledelsesrepræsentant 

 

Tilstedeværende:  

Sussi, Majken, Jonas, Ove, Tine, Anne, Helle, Pia, Tanja, Anita, Kenneth, Sanne, Mai-britt 

Fraværende:  

Nadja, elevrådsrepræsentanter 

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Den gode historie  

(5 min) 

Vi deler gode historier fra hverdagen med hinanden 

 

- Høstuge succes igen 

- Børnehavens høstdag 

- Tines paneloplæg vedr. stigmatisering af overvægtige i skolen 

 

 

Alle  

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Godkendelse af 

dagsorden  

(5 min) 

Ekstra punkt vedrørende konstituering af ny FB Alle  
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Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Farvel og stor tak til 

bestyrelsesmedlemmer 

10 min 

Farvel og tak til Lene og Thomas for deres store arbejde       (Thomas ikke til 

stede 

Tine 

 

 

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Konstituering 

15 min 

Børnehave: Majken og Nadja 

Suppleant: Sanne og Mai-Britt 

Skolerepræsentant: Kenneth, Anita, Sussi, Ove og Tanja 

Formand: Majken og Sussi 

Næstformand: Nadja 

 

 

 

 
 

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline

:  

Økonomi:  

Oplæg og spørgsmål  

30 min 

 

- Bilag udleveret som eksempel 

- Ca uge 4 kommer der rammebudget for skolerne 

- Marts måned balancerede budgettet inklusiv tidligere års underskud på ca 

½mio 

- Skolelederløn betales af forvaltningen, i konstitueringsperioden har skolen 

selv betalt 

Tine  



Side 3 af 5 

- Der var uoverensstemmelser i budgettet, hvor der blev fundet flere fejl til 

vores fordel 

- Konteringer var trukket forkert flere steder, hvilket gav ubalance i budgettet 

fx mellem skole og sfo 

- Nuværende underskud 390000 kr 

- 5.september optælles elevtal og økonomi reguleres 

- Brobyskolerne har fået flere elever end forventet så vi kommer ud positivt 

- Bus skal ligge under flådestyring fremover i kommunen og det bliver dyrere 

for os, så der skal tages stilling til bus fremover 

- Der er indkaldt til møde omkring flådestyring med de 4 involverede skoler 

- Vi er spændte på nyt budget uge 4, da der er varslet strammere budget 

- Det nye budgetsystem er nemmere at gå til og gennemskue fejl og mangler 

 

 

 

 

    

 

 
 
 

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Principper:  

60 min  

Der skal skabes fælles overblik over principper.  

- Principper er rammer for arbejde, vi gerne vil tydeliggøre på 

Brobyskolerne 

- De skal løbende revideres 

- Seneste arbejde har været devicepolitik, mad og måltidsprincip, 

lejrskole/skolerejse/ekskursioner princip, skolehjemsamarbejde 

- Værdier for Brobyskolerne er gennemsyret i principperne 

Alle 
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- Det er FBs mulighed for at præge Brobyskolernes hverdag 

- Kontaktforældre involveres alle steder, hvor det giver mening 

- Det skal gøres tydeligt, hvad en kontaktforælder er 

- Inddragelse af elevråd i principper 

- Næste møde skal skolehjem samarbejde med til godkendelse 

- Lejrskole, skolerejse og ekskursioner til første behandling november 

og godkendelse december, tilbagemeldinger sendes til Ove senest 

1.november og sendes ud d.15.november til FB medlemmer 

- Princip for undervisning skal på i december, Tine og Jonas udarbejder 

udkast 

- Sussi laver principoverblik til det store oktobermøde 

 
 
 

 
 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Orientering: 

Ledelsesteam: 

Medarbejdere 

Elevrådet: 

Andre: 

  

(10 min) 

Helle: 

- Orientering omkring personalemøde i Broholm  

 

Alle  

 
 

 
 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  
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Evt. & kommende 

punkter 

(5 min) 

- Dialogmøde d.08.10.24 fra 17-20 Tine deltager, måske Anita 

- Skolebillede i form af klassebillede skal være klar 01.11.24, vi skal repetere, at 

der er mulighed for at åbne op for brug af skolens lokaler til at forældre selv står 

for fotografering af egne børn, Tine tager det med i forældreskriv 

- Hvor tit skrives månedsnyt ud, vi opdaterer listerne, så alle får det tilsendt 

- Ledelsen forbereder oplæg til det lange oktobermøde, FB læser forretningsorden, 

Bente sender årshjul til alle, man kan orientere sig i ”skole og forældre” 

Alle  

 

 

 


